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Mødedato 

16. november 2022 

Mødested 

Sdr. Bjert Skole 

Mødetidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.30 

Referent 

Henrik Larsen 

Møde i 

Skolebestyrelsen 

 

Deltagere 

Skolebestyrelsens medlemmer 

 

Fraværende 

Bettina Damgaard Sørensen og Sanne Ries 

 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 

Referat fra 20.09.22 godkendt 

Dagsorden 16.11.22 godkendt 

 

 

2. Omkonstituering af skolebestyrelsen 

Da formand Anne Højgaard har trukket sig fra bestyrelsen, indgår 1. suppleant Rune 

Kjærgaard Lange som nyt bestyrelsesmedlem. 

Næstformand Marie Lind-Holst trak sig som næstformand, så bestyrelsen kunne 

konstituere sig på ny. Hun forbliver dog som menigt bestyrelsesmedlem. 

Umiddelbart er der ingen, der har lyst til at påtage sig formandsposten, så bestyrelsen 

går i tænkeboks til næste møde om 3 uger. 

Indtil da træder Bettina Damgaard Sørensen ind som ledelsens kontaktperson i 

bestyrelsen. Bettina har også tilbudt at påtage sig hvervet som næstformand. 

 

 

 

3. Nyt fra Elevrådet (O) 

Skolens toiletter bliver i løbet af skoledagen uhygiejniske, da omfanget af rengøring i 

løbet af dagen er for lille.  

Bestyrelsen udarbejder et brev til politikerne efter nytår med ønske om yderligere 

rengøring i løbet af skoledagen. 

 

 

4. Opfølgning på fællesmødet med personalegruppen. (O+D) 

Hvad tager skolebestyrelsen med fra mødet.  

 

Inden der kan igangsættes en egentlig værdidebat, er det vigtigt at spore sig ind på 

personalets arbejdsmæssige udfordringer.  
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Side 2 

Mødet omhandlede derfor en drøftelse af læringsmiljøer både inde og ude, inklusions-

dagsordenen, prioritering af tid og andre områder, som fylder i dagligdagen. 

Udvalget samler op på dagen og planlægger det videre forløb. 

Bestyrelsen gav udtryk for, at det var godt at møde personalet og lytte til dagligdagen 

på skolen. 

 

 

5. Introkurset for nye skolebestyrelser på Dalby skole den 6. oktober. (O+D) 

Marie, Anne, Michael og Uffe deltog i mødet, hvor interesseorganisationen Skole og 

forældre beskrev de forældrevalgtes muligheder for at øve indflydelse på skolens 

udvikling. 

 

Uffe orienterede om indholdet på mødet, som afholdes hvert 4. år for nye skole-

bestyrelser 

 

 

 

6. Skolebestyrelsens arbejde med principper – bilag (B) 

 

Uprioriteret liste 

• Om elevers brug af mobiltelefoner… 

• Ansættelse af lærere… 

• For skolerejser 

• Vikardækning 

• Skole-hjem-samarbejde 

• Indskrivning og klassedannelse i 0.kl 

• For befordring 

• Principper vedr. trivsel 

• Principper for antimobbestrategi 

 

I de tidligere skolebestyrelser er der udarbejdet principper for emner, der ligger inden 

for skolebestyrelses arbejde. Disse principper skal løbende revideres og afspejle 

holdningen i den aktuelle skolebestyrelses arbejde. Derfor vil jeg anbefale, at der laves 

en prioriteret liste for de eksisterende principper med henblik på eventuelle justeringer 

af teksten. 

 

Punktet udsættes 

 

 

 

7. Meddelelsesbogen (O+D) 

I forligskredsen omkring folkeskolen er det besluttet, at kommunikationen mellem 

forældre og skole skal flyttes fra elevplaner til meddelelsesbogen. I Kolding Kommune 

har man valgt den digitale platform Meebook, som forældrene kender. 

 

Uffe orienterede om intentionerne med meddelelsesbogen, herunder nationale og 

lokale krav samt hvad skolen selv skal beslutte. 

Meddelelsesbogen skal beskrive elevens faglige udvikling samt elevens trivsel og 

alsidige udvikling. 

Særligt begavede elever og elever med særlige udfordringer (definition af særlige 

udfordringer er defineret), skal tilbydes en udvidet meddelelsesbog. 

Man regner med, at op mod 20% af eleverne tilbydes en udvidet meddelelsesbog. 
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Side 3 

 

 

 

 

8. Budget 2023 på skoleområdet i Koldings skolevæsen (O) 

 

Uffe orienterede om ”ubalancen” på knap 10 millioner i budgettet på skoleområdet i 

Kolding. 

Dette beløb er primært fundet ved samlæsning på Koldings mindre skoler og ikke 

udmøntede finanslovsmidler til flere lærere i folkeskolen. 

 

 

 

9. Info 

 

• Formanden 

Afbud 

 

• SFO 

Intet 

 

• Skole 

Intet 

 

• Ledelse 

Skolen er bevilget en pulje penge til udeområderne, og ledelsen har bedt 

elevrådet om at komme med forslag hertil. 

Der er brugernævnsmøde mandag 21.11 kl. 19.00 – 21.00 på Bakkeskolen. 

 

 

 

10.  Eventuelt 

 Marie spurgte ind til skolepatrulje, men skolen må ikke etablere sådan en patrulje.  

 Marie ønsker dog, at det igen undersøges, om der kan etableres en skolepatrulje. 
 Skolens ledelse undersøger muligheden for oprettelse af skolepatrulje. 

  

 

 

Kommende møder  

 

Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2022-2023 

 

2022   

Torsdag 08.12.22  kl. 17.00 - med efterfølgende julefrokost 

 

2023 

Mandag 30.01.23  kl. 17.00 – 19.30 

Tirsdag 21.03.23   kl. 17.00 – 19.30 

Onsdag 03.05.23   kl. 17.00 – 19.30 

Torsdag 15.06.23  kl. 17.00 – med efterfølgende spisning 
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Side 4 

 

Brugernævnsmøder i skoleåret 2022-2023 

Mandag 21.11.22 kl. 19.00 – 21.00 

Mandag 27.03.23 kl. 19.00 – 21.00 


